

REPUBLIC OF VANUATU

The Legal Practitioners Regulation (Qualifications)
(Amendment) Order No. 29 of 1988

In Exercise of the powers conferred by section 15(2) of the Legal Practitioners Regulation No. 26 of 1980, the Law Council **HEREBY MAKES** the following Order:--

Amendment of Section 2 of Order 1980

1. The Legal Practitioners Regulation Order 1980 is amended by deleting section 2 and substituting therefor the following new section:

"Qualification Requirements

2. The qualification required for an applicant for registration as a legal practitioner shall be --

- (a) a law degree from a University or such other appropriate institution recognised by the Law Council, and
- (b) at least two years relevant post graduate legal training acceptable to the Law Council.

PROVIDED that the applicant is resident in Vanuatu."

Commencement

2. This Order shall come into force on the day of its publication in the Gazette.

MADE at Port Vila this 6th day of July 1988.

F G Cooke
Chairman

S C Hakwa
Member

A de Preville
Member

REPUBLIQUE DE VANUATU

ARRETE NO. 29 DE 1988 PORTANT MODIFICATION DU REGLEMENT SUR LES
AUXILIAIRES DE JUSTICE (QUALIFICATIONS)

LE CONSEIL DE L'ORDRE

En vertu des pouvoirs qui lui sont conférés à l'article 15(2) du Règlement No. 26 de 1980 relatif aux auxiliaires de justice,

A R R E T E :

MODIFICATION DE L'ARTICLE 2 DE L'ARRETE DE 1980

1. L'arrêté de 1980 relatif au Règlement sur les auxiliaires de justice est modifié en supprimant l'article 2 et en le remplaçant par le nouvel article suivant :

"Qualifications requises

2. Une personne demandant à être inscrite comme auxiliaire de justice doit avoir les qualifications suivantes :

a) avoir obtenu une licence en droit dans une Université ou toute autre institution reconnue par le Conseil de l'Ordre ; et

b) avoir reçu pendant au moins deux (2) ans une formation juridique pertinente, au niveau universitaire, que le Conseil de l'Ordre peut accepter ;

A CONDITION que le candidat réside à Vanuatu".

ENTREE EN VIGUEUR

2. Le présent arrêté entrera en vigueur le jour de sa publication au Journal officiel.

FAIT à Port-Vila, le 6 juillet 1988.

F.G. Cooke
Président

S.C. Hakwa
Membre

A. de Préville
Membre